

Saturday 22d November 1828.

Samedi, 22 Novembre 1828.

Mr Glackemeyer takes the Chair of the Clerk Assistant.

MR. *Edouard Glackemeyer*, was, with the consent of the House, admitted at the Clerks' Table, to act as Assistant Clerk, until that vacancy (occasioned by the death of the late *Pierre Edouard Desbarats*, Esquire) is filled up.

Petition of E. Desbarats praying to be appointed Clerk Assistant.

A Petition of *Edouard Desbarats*, Esquire, whose name is thereunto subscribed, was presented to the House by Mr. *Solicitor General*, and the same was received and read; setting forth: That the late *Pierre Edouard Desbarats*, the father of the Petitioner, was in the service of the House of Assembly from the period at which the Constitution was granted to this Country, and that up to the year eighteen hundred and ten he fulfilled various duties therein. That in the year eighteen hundred and ten, the Father of the Petitioner was appointed to the situation of Clerk Assistant to the House, the duties of which he fulfilled with a laborious exactness, that has merited the entire benevolence of the House. That the said *Pierre Edouard Desbarats* died in the Month of April last, leaving the said situation vacant and at the disposal of the House. That the Petitioner, as the son of the late *Pierre Edouard Desbarats*, takes the liberty humbly of offering himself to succeed to the said situation, convinced that he has no other claim to it than that which may be derived from the long services of his late Father, and also under the conviction that his services will be duly appreciated and considered as deserving some reward towards the Petitioner. That the family of the late *Pierre Edouard Desbarats* now depends on the exertions of the Petitioner principally for support. That the Petitioner has always been accustomed to the transaction of civil affairs in his profession of Advocate, and has, during many years, assisted in the Office of his late Father in the discharge of the duties attached to the situation of Clerk Assistant, and is equally conversant with the English and French languages. Wherefore the Petitioner humbly prays, that the House will be pleased to grant him the situation of Clerk Assistant, or any other, in consideration of the merit attached to the long services of his late Father in the House, and of the qualifications the Petitioner humbly conceives himself possessed of to discharge the duties of Clerk Assistant to the entire satisfaction of the House.

Ordered, That the said Petition do lie on the Table for the consideration of the Members of the House.

Petition of G. B. Faribault, praying to be appointed Clerk Assistant.

A Petition of *George Barthelemi Faribault*, Esquire, whose name is thereunto subscribed, was presented to the House by Mr. *Vallières*, and the same was received and read; setting forth: That the Petitioner entered the office of the House as far back as the year One thousand eight hundred and twelve, in the Session which took place in the summer of that same year. That on the fourteenth of March one thousand eight hundred and fifteen, the Petitioner was named one of the permanent Officers of the House, with the title of Clerk of Committees and Papers, and with a fixed Salary of One hundred and fifty pounds, per annum. That the Petitioner since that period has continued to fulfil the duties attached to that situation, with all the zeal, the diligence and the love of labour of which he is capable. That for upwards of sixteen years, since which he is in attendance on the House, during every Session, the Petitioner, with a view of bestowing without reserve the whole of his time to the service of the House, has invariably abandoned his pursuits, when the duties of his profession required his attendance elsewhere; so persuaded and convinced has always been the Petitioner, that the motives which actuated him in so doing would in the equity and justice of the House be duly recollected. That from the period at which the Petitioner entered the Offices of the House and according to the period at which he was appointed one of the Officers of the House,

MR. *Edouard Glackemeyer*, a été admis avec le consentement de la Chambre à la table du Greffier, pour faire les fonctions d'Assistant-Greffier, jusqu'à ce que la vacance occasionnée par la mort de feu *Pierre Edouard Desbarats*, Ecuyer, soit rempli.

Mr. E. Glackemeyer agit comme Greffier-Assistant.

Une Pétition d'*Edouard Desbarats*, Ecuyer, dont le nom y est soussigné, a été présentée à la Chambre par Mr. le *Solliciteur-Général*, laquelle a été reçue et lue; exposant, Que feu *Pierre Edouard Desbarats*, le père du pétitionnaire a été au service de la Chambre depuis l'époque à laquelle la Constitution a été accordée à cette Province, et que jusqu'en l'année mil huit cent dix, il a continué à y remplir différentes charges. Qu'en mil huit cent dix, le père du pétitionnaire fut nommé à la charge de Greffier assistant de la Chambre, dont il remplit les devoirs avec une exactitude laborieuse, qui a mérité l'entière bienveillance de la Chambre. Que le dit *Pierre Edouard Desbarats* est décédé dans le mois d'avril dernier, laissant la dite situation vacante, et à la disposition de la Chambre. Que le Pétitionnaire, comme fils du dit *Pierre Edouard Desbarats*, prend la liberté de s'offrir humblement pour succéder à la dite situation, convaincu qu'il n'a d'autre titre pour y prétendre, que celui que les longs services de feu son père peuvent lui avoir mérité, et aussi dans la conviction que ces services seront dûment appréciés et considérés comme méritant quelque récompense vis-à-vis du Pétitionnaire. Que la famille du dit feu *Pierre Edouard Desbarats*, dépend principalement sur les efforts du Pétitionnaire pour se maintenir. Que le Pétitionnaire a toujours été habitué aux transactions des affaires civiles dans sa profession d'Avocat, et a pendant plusieurs années travaillé dans le bureau de feu son père aux devoirs attachés à la dite situation de Greffier-assistant, et se trouve également familiarisé avec les langues anglaise et française. C'est pourquoi le Pétitionnaire conclut humblement à ce qu'il plaise à la Chambre de vouloir bien lui octroyer la dite charge de Greffier-assistant, ou aucune autre, en considération du mérite que s'est acquis le dit feu *Pierre Edouard Desbarats*, son père, au service de la Chambre, et des qualifications que le Pétitionnaire croit posséder pour pouvoir s'acquitter des devoirs de Greffier-assistant à l'entière satisfaction de la Chambre.

Ordonné, Que la dite Pétition reste sur la table pour la considération des membres de cette Chambre.

Une Pétition de *George Barthelemi Faribault*, Ecuyer, dont le nom y est soussigné, a été présentée à la Chambre par Mr. *Vallières*, laquelle a été reçue et lue; exposant, Que le Pétitionnaire est entré dans les Bureaux de cette Chambre dès l'année mil huit cent douze, dans la session qui eût lieu dans l'été de cette même année. Que le quatorze mars mil huit cent quinze, le Pétitionnaire fut nommé un des officiers permanens de cette Chambre, avec le titre de Greffier des Comités et des Papiers, et avec un salaire fixe de cent cinquante louis par année. Que le Pétitionnaire a toujours continué de remplir les devoirs attachés à cette charge avec tout le zèle, l'assiduité, l'amour du travail dont il est capable. Que depuis seize années passées qu'il est au service de cette Chambre durant la tenue de chaque session, le Pétitionnaire dans la vue de donner tout son tems sans partage au service de cette Chambre, a presque constamment adonné ses affaires lorsque les devoirs de sa profession l'appelaient ailleurs. Persuadé et intimement convaincu comme l'a toujours été le Pétitionnaire, que les motifs qui l'ont engagé à en agir ainsi seraient justement reconnus par cette honorable Chambre dans son équité et sa justice. Que par la date de son entrée dans les Bureaux ainsi que d'après l'époque où il a été nommé et reconnu un des officiers permanens de cette Chambre, le Pétitionnaire se trouve être ensuite de Mr. *Lindsay*, le Greffier de cette

Pétition d'E. Desbarats, demandant à être nommé Greffier Assistant.

Pétition de G. B. Faribault, demandant à être nommé Greffier-assistant.